
Delegat Mladen Ivanić postavio je pitanje Vijeću ministara BiH koje glasi: 

Šta će Vijeće ministara preduzeti da djeca povratnika u Glamoč uče na srpskom jeziku? 

 

 


